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Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Bo Larsson

samtsuppleanterna: Anders Hallqvist

samt delav tiden: Stefan Alexandersson

$ r. Mötets öpp-
- Ordfdrande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade nande
mötet öppnat.

52. Föregående
- Föregående mötens protokoll nr.242 och 3-02 godkändes. mötesprot.

$ 3. Rapporter
- Stefan Alexandersson från Alexanderssons RörAB hade blivit inbjuden för att Flödespremie
beråtta om sina erfarenheter av och id6er kring åtgärder för att reducera den av
Mälarenergi aviserade flödespremie-kostnaden. Magnus Månson inledde med att
berätta att den senaste informationen från Mälarenergi innebär att Bronsyxans kostnad
skulle bli ca 50 000 kr på årsbasis, allt annat oförändrat.
Den av inhyrda konsulten från KETAB VS-konstruktioner avgivna rapporten beskrev
i korthet vad han ansåg skulle behöva göras för att hålla nere flödespremiekostnaden
liksom även den totala värmeförbrukningen. Kostnaden uppskattas till min. 20 000
kr. Han beskrev även en "lågbudget"-variant, vilket var vad Stefan Alexandersson har
offererat oberoende av konsultens utlåtande.
Efter en del tekniska diskussioner fastställde Alexandersson att han tror så pass på sin
lösning att han är villig att göra en provinstallation hos någon i området. Det befanns lämpligt
att detta sker hos ordf. Månson på Kantyxgatan 1 1. Om ändringen inte ger önskad
effekt skallAlexandersson, utan kostnad, återställa till nuvarande standard. lnstallationen
kommer att vidtas inom den närmaste tiden och utvärdering, genom både Alexandersson
och Månsons, skall ske under vintern och beslut sedan ska kunna fattas under nästa sommar.

- Under sommaren har Nils Glaveby ritat en mycket tydlig instruktion för renstrattar Renstraff
och installationsanvisning för detta set. Detta blad distribuerades till alla radhusen. Många
grannar har hörsammat denna uppmaning och satt in renstrattar på både baksida och
framsida av huset. Styrelsen utgår ifrån att alla boende installerar sådana renstrattar, för
att undvika stopp i dagvattenledningama under husen. Följden av ett stopp kan bli mycket
kostsamt och besvärligt.

- Den tidigare aviserade asfalteringen av våra gårdsgator skulle ha utförts av Teknik &Asfaltering
ldrott den 21 augusti. Det vlsade sig denna dag att det inte var möjligt då alltför mycket
växter hänger ut över gatan och omöjliggör en proper asfaltering. Styrelsen åtog sig dårför
att tillse att framförallt spireabuskarna utmed garagelängorna klipps in innanför stenraden
och att detta skallvara klart senast månd. 26 augusti.

- Arbetena under husen är nu avklarade, och efter mycket besvär i starten har det Avloppsaö.
hela, enligt Bo Larsson, löpt väldigt bra under de senaste månaderna. Fakturor har erhållits
från Både Radiator och PEAB, och totalt uppgår kostnaden till knappt 460 000 kr. Magnus
har en pågående dialog med Radiator om reduktion av fakturan då denna av styrelsen
uppfattas som omotiverat hö9.



- Enligt uppgift har åtminstonde en granne själv slutit Bredbandsavtal med föTADSL Bredband
med BQ-Stream. Den i etämmoprotokollet noterade uppgiften att Telia kommer att kunna
Erbjuda ADSL anslutning för vårt område, är ännu ej definitivt bekräfiad. Problemet äI att
Få kontakt med rätt befattningshavare hos Telia!

- Com-Hem har aviserat uppsägning av vårt kabel-TV-avtal, ursprungligen tecknat Kabel-TV
med Televerket. Com-hem har efier dock efrer presentation av kopia av vårt ur$prung-
liga avial, som ännu gäller, tillsynes gett upp denna intention.

s4.
- Kassören Erik Wredling redogjorde för det ekonomiska utfallet för första halvåret.
Underskottet ligger något över det som fastslogs på ståmman i maj, beroende på
ytterligare debiteringar Sr VS arbeten under hueen.

Ekonomin

S 5. Trafik-
- Vid ståmman imaj fastställdes att det stod varje gård fritt att vidta lämpliga åtgärder hinder
på gårdsgatorna för att hålla nere farten och därmed skaderisken framförallt för små-
barnen. Grannar på Bronslursgatan har varit i kontakt med Teknik & ldrott och ansökt
om tillstånd att ställa upp blomlådor på gatan för detta ändamå|. Styrelsen godkände
denna skrivelse och det kommer att åtgårdas senare under sensommaren.

$ 6. Övriga frågor
- Erik berättade att åkgråsklipparen varit trasig och dårför på reparation. Det är dock
Fortfarande något som år löst ellerfel på klipparen och användare uppmanas att
Vara mycket observanta på detta. Påminnes också att efter spolning av klippbordet
detta fästes in på rätt sät i chassitl

S 7. Näsb möte
- Nästa möte bestämdes prcliminärt till böfian av november.

S S. Avslutning
- Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.
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